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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Majosháza Község Önkormányzat Képviselő-testületének rendes, nyílt üléséről 2015. február 
25-én 1600 órakor, a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal Majosházi Kirendeltségének 
Dísztermében. 
 
Jelen vannak:  Kis Gábor   polgármester 
   Kontha Benőné   képviselő 
   Kozma Lászlóné  képviselő 
   Matics Zoltán   képviselő 
   Szabóné Réső Szilvia  képviselő 
   dr. Szilágyi Ákos  jegyző 
   Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző 
 
valamint:  Kovács Sándorné  jegyzőkönyvvezető 
 
Kis Gábor polgármester: Sok szeretettel köszöntöm a Képviselő-testület tagjait, a Hivatal dolgozóit és a 
meghívottakat, megjelenteket. Megállapítom, hogy 5 fővel határozatképesek vagyunk. Az írásban kiadott 
napirendi pontokkal kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel? A doktor úr kérte, hogy ha nem tud jelen 
lenni, akkor vegyük le az őt érintő napirendi pontot, és tárgyaljuk később. A napirendi pontokkal 
kapcsolatosan van még valakinek kérdése? Van valakinek más javaslata?  
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: Kérdezni szeretném, hogy a kegyeleti közszolgáltatási szerződést nem 
tudjuk tárgyalni a temetővel kapcsolatosan? 
 
Kis Gábor polgármester: Nem. Megkaptam köszönettel, amit a presbitérium elfogadott, átadtam 
osztályvezető úrnak. Március végéig adott a Járási Hivatal határidőt. Elöljáróban annyit szeretnék 
mondani, hogy az egyház megállapodott a szolgáltatóval, a rezsit fizeti, fűnyírást is rendezi, ezt eddig mi 
fizettük. Nem zárkózunk el a további egyezkedéstől sem, de ezt a bizottságok úgyis fogják tárgyalni. 
További javaslat? Elnök asszony? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Szeretném, ha felvennénk a napirendi pontok közé az SZMSZ módosításáról 
készült előterjesztést és a vagyonrendelet módosításáról készült előterjesztést. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm. További napirendi pontokkal kapcsolatosan? 
 
Matics Zoltán képviselő: Szeretnék egyebek napirendi pontot felvenni. 
 
Kis Gábor polgármester: Írjunk be egy Egyebek napirendi pontot, ott határozatot nem hozhatunk. Akkor 
bizottsági elnök asszony javaslatára 15. napirendi pontnak felvennénk a „Javaslat a Majosháza Község 
Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 6/2014. (X. 27.) önkormányzati rendelet 
módosítására”, 16. napirendi pontnak pedig a „Javaslat az Önkormányzat nemzeti vagyonáról szóló 
4/2013. (III. 28.) önkormányzati rendelet módosítására” című napirendi pontot, valamint 17. napirendi 
pontnak az „Egyebek” napirendi pontot, Amennyiben nincs több kérdés akkor, az alábbi határozati 
javaslatot teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint állapítja meg:  
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak szerint állapítja 
meg:  
1.  Javaslat a szociális rászorultság alapján megállapítható pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 

új helyi rendelet megalkotására  
2. Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (II. 27.) önkormányzati rendelet 

módosítására  
3. Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2015. évi 

illetménykiegészítéséről szóló 9/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítására  
4. Javaslat a civil szervezetek pénzügyi támogatásáról szóló helyi rendelet megalkotására  
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5. Javaslat a helyi adókról szóló 8/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítására  
6. Javaslat a Majosháza község önkormányzatánál és költségvetési intézményénél 2014. évben elvégzett 

ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési jelentés elfogadására  
7. Javaslat a Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi közművelődési tevékenységéről szóló 

beszámoló  
8. Javaslat Majosháza Község Önkormányzata 2015. évi rendezvényprogramjának meghatározására  
9. Javaslat a Majosházai Napraforgó Óvoda 2013/2014-es nevelési évben végzett tevékenységéről szóló 

szakmai beszámolójának elfogadására  
10. Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási idejének 

meghatározására  
11. Javaslat a helyi civil szervezetek 2014. évi önkormányzati támogatásának felhasználásáról szóló 

beszámolók  
12. Javaslat dr. Kováts Lajos háziorvos kérelmének megtárgyalására  
13. Javaslat a 100/2005. (VI. 29.) számú Képviselő-testületi határozat visszavonására  
14. Javaslat a 2015. évi Közbeszerzési Terv megalkotására  
15. Javaslat a Majosháza Község Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 6/2014. 

(X. 27.) önkormányzati rendelet módosítására  
16.  Javaslat az Önkormányzat nemzeti vagyonáról szóló 4/2013. (III. 28.) önkormányzati rendelet 

módosítására  
17. Egyebek 
 
A Képviselő-testület 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
  

20/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak szerint állapítja 
meg:  
 

1. Javaslat a szociális rászorultság alapján megállapítható pénzbeli és természetbeni ellátásokról 
szóló új helyi rendelet megalkotására 

2. Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (II. 27.) önkormányzati 
rendelet módosítására 

3. Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2015. 
évi illetménykiegészítéséről szóló 9/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítására 

4. Javaslat a civil szervezetek pénzügyi támogatásáról szóló helyi rendelet megalkotására 
5. Javaslat a helyi adókról szóló 8/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítására 
6. Javaslat a Majosháza község önkormányzatánál és költségvetési intézményénél 2014. évben 

elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési jelentés elfogadására 
7. Javaslat a Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi közművelődési tevékenységéről 

szóló beszámoló 
8. Javaslat Majosháza Község Önkormányzata 2015. évi rendezvényprogramjának meghatározására 
9. Javaslat a Majosházai Napraforgó Óvoda 2013/2014-es nevelési évben végzett tevékenységéről 

szóló szakmai beszámolójának elfogadására 
10. Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási idejének 

meghatározására 
11. Javaslat a helyi civil szervezetek 2014. évi önkormányzati támogatásának felhasználásáról szóló 

beszámolók 
12. Javaslat dr. Kováts Lajos háziorvos kérelmének megtárgyalására 
13. Javaslat a 100/2005. (VI. 29.) számú Képviselő-testületi határozat visszavonására 
14. Javaslat a 2015. évi Közbeszerzési Terv megalkotására 
15. Javaslat a Majosháza Község Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

6/2014. (X. 27.) önkormányzati rendelet módosítására 
16. Javaslat az Önkormányzat nemzeti vagyonáról szóló 4/2013. (III. 28.) önkormányzati rendelet 

módosítására 
17. Egyebek 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Képviselő-testület 
 
Kis Gábor polgármester: Javaslatot teszek a jegyzőkönyv-hitelesítőre Matics Zoltán képviselő és 
Szabóné Réső Szilvia képviselő személyében. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
21/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítőjeként Matics Zoltán és Szabóné Réső Szilvia képviselőt jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: A vendégeknek mondom, hogy nem szólhatnak hozzá a testületi üléshez, és 
hangfelvétel készül. Aki nem ért egyet ezzel, hivatali időben észrevételét megteheti. 
 
Beszámoló a 2014. december 17-ei képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
 
Kis Gábor polgármester: Kérek mindenkit, hogy a napirendi pontoknál ne menjünk bele a részletekbe, 
mert a testületi ülést, bizottsági ülések előzték meg. Szorítkozzunk a végeredményre, mert estig is itt 
leszünk. Ami fontos: Áporka polgármestere megkeresett bennünket, nem kell erről most dönteni, de rövid 
időn belül igen, a levél kiosztásra került. Két kérése van, az egyik február 27-i határidővel történik, sajnos 
ez döntést igényel. Elképzelhető, hogy rendkívüli ülést kell tartani, vagy most pontot teszünk a végére. 
Arról szól a történet, hogy Áporka elvesztette a pert első fokon, ezzel kapcsolatban a bíróság perköltségről 
döntött, ez Majosháza esetében fél millió forint alatti összeg. Tisztelettel kérte a polgármester úr, 
hivatkozva a fennálló helyzetre, hogy Áporkának engedjük el ezen követelésünket. Jó szándékomról 
biztosítottam a polgármester urat, nem mondtam sem igent, sem nemet. Azt mondtam, ha szavazásra 
kerül, én az egy szavazatommal támogatom őket. A bizottságok majd megtárgyalják és döntenek, nem 
vagyok szavazóhelyzetben. A másik érdekes dolog, hogy kimutatást tett elém az Áporkán tanuló 
diákokról, és azt kérik tekintettel a rossz helyzetükre, hogy járuljunk hozzá a majosházi illetőségű 
Áporkán tanuló gyerekek étkezési költségéhez. Van, amit 100 %-ig fizet az állam, van, amit 50 %-ban. 
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Azért megkapja a normatívát. 
 
Kis Gábor polgármester: Igen, de most kimutatták, hogy évente 3,7 millió forint mínuszuk keletkezik, 
mert nem kapják meg a teljes normatívát, hanem annak csak egy részét. Ebben nem tudtam állást foglalni 
és azt kértem a polgármester úrtól, hogy írják le, hogy mire gondolnak, mit akarnak tőlünk. A két 
pénzügyi bizottság üljön össze, tárgyalják meg, és tegyék ide a testület elé az eredményt. A bizottsági 
elnök asszonyoknak mondanám, hogy nemsokára jön a megkeresés. Zajlik az élet, a Kapitány dombon 
lezárták az utat. Ez egy önkormányzati út, az út közepére gumikat raktak le. A műszaki osztály 
tájékoztatva van. Ki kellene mérni az önkormányzati utat. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző úr 1609 órakor megérkezett. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszöntöm jegyző urat, folytatnám. Ennek anyagi vonzata van. Jegyző úr tud a 
dologról, a műszaki osztállyal tartjuk a kapcsolatot. Van még egy ilyen ügyünk. Biztosan emlékeznek rá a 
képviselők, hogy a Széchenyi sétányon kisajátítottak egy sávot, akkor vissza kellett volna adni, mert van, 
aki visszakapta, van, aki nem. Kb. 6 ilyen terület van, amit most rendezni kell. Most úgy néz ki, hogy az 
önkormányzat tulajdonában van ez a sáv, de ez semminek nem felel meg. Nem lehet megközelíteni, nincs 
szolgalmi jog, nincs megközelíthetősége közútról. A mi vagyonrendeletünk és a megváltozott 
jogszabályok miatt nem egyszerű ennek a visszaállítása, ennek van költsége. Folyamatosan kapcsolatban 
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vagyunk a műszaki osztállyal, jegyző úr tud a dologról. Tisztelettel kérlek benneteket, hogy azt a hármat-
négyet döntsük el, úgyis a bizottság elé fog kerülni, tegyünk pontot a végére. Bóna Zoltán országgyűlési 
képviselő úrnak volt tegnap fogadóórája, jól sikerült. A fogorvosi szerződés felszínre került az utolsó 
vezetői értekezleten. Jegyző úr és én kézben tartjuk a dolgot. Az utolsó álláspont szerint hívjuk be a 
doktornőt és egy utolsó kísérletet tegyünk arra, hogy nyilatkoztassuk meg. Kértem a doktornőt, hogy 
holnap jöjjön be és nyilatkozzon. A Járási Hivatal 1 fő ügysegédet bocsát a rendelkezésünkre jövő hét 
hétfőtől. A volt jegyzői irodában biztosítunk neki helyet. Ellenőrzésünk volt a közfoglalkoztatás területén, 
bizonyára hallottak róla. Kaptunk ma a Munkaügyi Központtól egy levelet, mely szerint lehetőség nyílik 
pályázni és közfoglalkoztatás keretében alkalmazni embereket 8 órában, vagy 6 órában, csak az a gond, 
hogy nincs erre a költségvetésünkbe fedezet tervezve. A jelenlegi közfoglalkoztatottaknak február 28-ával 
lejár a szerződésük. Maradnak azok, akik iskolába járnak, és 1 fő itt a Hivatalnál. Március 1-jétől lehetne 
ismét ezt a programot indítani. 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Azt beszéltük, hogy a tartalékkeret terhére lehet felvenni közmunkást. 
 
Kis Gábor polgármester: Akkor felhatalmaz a testület, hogy a tartalékkeret terhére 4 fő közmunkást 
igényeljek? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Hány órában? 
 
Kis Gábor polgármester: Úgy gondolom, ha már 85 %-ban támogatott, akkor 8 órában foglalkoztassuk 
őket. 
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: Munka is van? 
 
Kis Gábor polgármester: A munka kiadásával soha nem volt gond. A lényeges az ellenőrzés. Ha nem 
tudunk folyamatos ellenőrzést biztosítani, a reggeli jelenléti ív aláírásától a napközbeni folyamatos 
ellenőrzésig, a munka befejeződéséig, akkor nincs értelme az egésznek. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Egy kérésem lenne a költségvetés tárgyalásakor, hogy ha ez a döntés 
megszületik, akkor átcsoportosítunk erre megfelelő összeget, és a következő költségvetés módosításakor 
behozzuk ezt a változást. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm a segítséget, akkor így tesszük. Tájékoztatnám a testületet, hogy 
végrehajtottam a testület döntését, a költségvetés elfogadásával március 1-jétől hatályba lépnek a kért 
változások. 
 
Kontha Benőné képviselő: Bocsánat. Nem lett eldöntve, hogy 6 vagy 8 órás lesz a közfoglalkoztatott? 
 
Kis Gábor polgármester: 8 órás és határozattal lesz elfogadva. Nekünk a 15 %-ot kell hozzátenni, 
máshogyan nincs lehetőségünk foglalkoztatni. Majd a második napirendnél döntünk. Folytatnám a 
közalkalmazottak munkaidő csökkentésével járó feladatok végrehajtásáról szóló tájékoztatómat. Itt 
szeretném megköszönni a Hivatal magas színvonalú segítségét. Gyakorlatilag a hatból öten elfogadták a 
testület döntését, minden dolgozóval leírattam, hogy mi az, amit a csökkentett munkaidőben nem tud 
ellátni. Például a 8 órás közfoglalkoztatottak ellenőrzését. Jegyző úr javasolta a rugalmas munkaidőt, de 
nyílván ez sem megoldás, mert a kieső időt és bért más munkával pótolni kell. A megszűnt 
művelődésszervezői státuszon közös megegyezéssel történő munkaviszony megszűnést kezdeményezett a 
kolléga. Én a közös megegyezésbe belemegyek, mert elvégezte azt a munkát, amit kértünk tőle, és annyi 
pénzt számolt ki a Hivatal, ami egyébként is járt volna neki, ha mi mondunk fel. Egy státuszban nem 
fogadta el a kolléga a változást, de azt mondom, hogy ő is nagyon együttműködő volt, mindent vállalt, az 
új kolléga betanítását is segíti. Határidők vannak, együttműködik a munkaügyes kolléganővel. Arra kérem 
a testületet, hogy a két státusz összevonásával a keletkezett új státuszra pályázatot írjunk ki minél előbb, 
mert a könyvtár működtetése kötelező feladat és nincs megoldva, a honlap üzemeltetése nincs megoldva, a 
közművelődési feladatok nincsenek megoldva. Ivóvíz projektünknek az utolsó napjai mennek, a 
katasztrófavédelem megtoldotta 15 nappal a zárási határidőt. Még egy dolog, hogy tudjon róla a testület. 
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Van egy asztalos üzemünk a bekötő úton. Idáig úgy működött, hogy ipari területen van. El akarták adni, és 
most derült ki, hogy a rendezési tervünk szerint ott nem lehet ipari tevékenységet folytatni. Ezt csak azért 
mondtam, hogy ha megkeresik a testületet, ne menjünk bele vitákba, hanem irányítsuk a megfelelő 
osztályhoz őket. Kértem, hogy adja be írásba, és mi a megfelelő osztályra irányítjuk a levelet. Van a 
beszámolómmal kapcsolatban valakinek kérdése? 
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: Tudomásom szerint az óvoda be volt zárva, mi mint fenntartók 
tudhatunk erről valamit? 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Nagyon nagy volt az influenzás megbetegedések száma a 
gyerekek és a felnőttek körében. A doktor úrnál is sokan jelentkeztek. Az ÁNTSZ-től kaptunk egy 
körlevelet, hogy amennyiben eléri a 30 %-ot az influenzás megbetegedések száma, jelentenünk kell. Ezt a 
megbetegedések bőven meghaladták, és jelentettük. Az ÁNTSZ járványügyért felelős dolgozója kijött az 
óvodába. A doktor úrnál is volt, és hagyott mintavételhez eszközöket. A doktor úr és az ÁNTSZ közös 
javaslatára, mint intézményvezető elrendeltem az óvoda bezárását, és ezt közösen jegyzőkönyveztük. 
 
Kis Gábor polgármester: Ez a dolog egyik oldala, de rögtön jönnek, hogy a környező településeken 
miért nem volt bezárva az óvoda.  
 
Intézményvezető asszony tájékoztatja a jelenlévőket az óvodapedagógus hiányról, a fenti óvoda bezárás 
kapcsán. Elmondja az ő szemszögéből az óvoda bezárás szükségességét, a szülők felelősségét a nem 
teljesen gyógyult gyermekek óvodába járásáról. 
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: Legközelebb a képviselőket is kellene tájékoztatni, mert ha 
megkérdeznek, nem tudunk válaszolni rá. 
 
Kis Gábor polgármester: Más kérdés? Akkor rátérnék az első napirendi pontra. 
 
1./ Javaslat a szociális rászorultság alapján megállapítható pénzbeli és természetbeni ellátásokról 
szóló új helyi rendelet megalkotására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Az előterjesztésben 
látom, hogy azt tárgyalta a Humánpolitikai Bizottság és a Pénzügyi, Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság is. 
Kérdezem a Humánpolitikai Bizottság elnök asszonyát, hogy tárgyalta a bizottság? 
 
Szabóné Réső Szilvia elnök: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta előbb és egy észrevételt tett, amivel mi is 
egyetértettünk. E szerint a 10. § (4) bekezdésében a jogosulatlanul igénybevett ellátás visszafizetésének 
elengedését, csökkentését, vagy részletekben történő visszafizetését a polgármester helyett a jegyző 
engedélyezze. Ezzel a változtatással elfogadásra javasoljuk a rendelet tervezetet. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm. Kérdezem a Pénzügyi, Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság elnök 
asszonyát? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Ugyanezzel a módosítással elfogadásra javasoljuk a rendelet tervezetet. 
 
Kis Gábor polgármester: Kérdés? Észrevétel? Amennyiben nincs, akkor az alábbi határozati javaslatot 
teszem fel elfogadásra. Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Pénzügyi, 
Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság javaslatát, hogy a szociális rászorultság alapján megállapítható pénzbeli 
és természetbeni ellátásokról szóló új helyi rendelet 10. § (4) bekezdése az alábbiak szerint módosuljon: 
„(4) a jogosulatlanul igénybevett ellátás visszafizetésének elengedését, csökkentését, vagy részletekben 
történő visszafizetését a jegyző engedélyezi.” 
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
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22/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Pénzügyi, Ügyrendi 
és Fejlesztési Bizottság javaslatát, hogy a szociális rászorultság alapján megállapítható 
pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló új helyi rendelet 10. § (4) bekezdése az alábbiak 
szerint módosuljon: 
„(4) a jogosulatlanul igénybevett ellátás visszafizetésének elengedését, csökkentését, vagy 
részletekben történő visszafizetését a jegyző engedélyezi.” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Alkossuk meg rendeletünket. Aki a szociális rászorultság alapján 
megállapítható pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló rendelettervezettel az említett módosításokkal 
együtt egyetért, kézfelemeléssel szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotja 
 
a szociális rászorultság alapján megállapítható pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 2/2015. 
(II. 26.) önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
2./ Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (II. 27.) önkormányzati 
rendelet módosítására  
 
Kis Gábor polgármester: A meghívóban az van írva, hogy az írásos anyag a helyszínen kerül kiosztásra, 
de úgy tudom, hogy a bizottság tárgyalta. 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Elfogadásra javasoltuk. 
 
Kis Gábor polgármester: Megnyitom a vitát. Kíván-e valaki hozzászólni? Amennyiben nem, akkor 
alkossuk meg rendeletünket. Aki az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (II. 27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezettel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotja 
 
az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (II. 27.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 3/2015. (II. 26.) önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Itt lenne lehetőség arra, hogy a testület meghozza a 
közfoglalkoztatottakkal kapcsolatos határozatát. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A rendelettől függetlenül, de itt kellene határozni, hogy 6 vagy 8 órában 
foglalkoztatjuk őket. A következő költségvetés módosításánál ezt a határozatot átvezetjük a költségvetési 
rendeleten. 
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: Én azt szeretném mondani, hogy 6 órás foglalkoztatást javaslok, mert 
úgy tudom, hogy a falugondnok, aki irányítja őket, szintén 6 órában dolgozik, és ez idő alatt tudja őket 
felügyelni. 
 
Kis Gábor polgármester: Részben elfogadom, de azt gondolom, hogy megtakarítani mindig lehet. 
Nézzük meg konkrétan a neveket, titeket is bevonlak, de amikor a keretet határozzuk meg, lehet, hogy 8 
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órás dolgozóra van szükség. Tisztelettel kérlek benneteket, hogy a forrás biztosítására határozzuk meg a 
nyolcórásat, a ténylegeset pedig nézzük meg, hogy ki a hatórás és ki a nyolcórás, hátha lesz olyan, akinek 
indokolt. Szilvi, ha te azt mondod, hogy maradjon a hatórás, akkor külön szavazunk, mert én meg a 
nyolcórásat támogatom.  
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: Én a hatórásat javaslom. 
 
Kis Gábor polgármester: Akkor szavazásra teszem fel az alábbi határozati javaslatot. Majosháza Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az önkormányzat 4 fő közfoglalkoztatott 
dolgozót alkalmazzon a 2015. évben, 85 %-os állami támogatás mellett, 8 órás napi munkaidőben. Aki 
ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 1 igen, 4 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
23/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elvetette a Polgármester 
javaslatát, hogy az önkormányzat 4 fő közfoglalkoztatott dolgozót alkalmazzon a 2015. 
évben, 85 %-os állami támogatás mellett, 8 órás napi munkaidőben. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Szavazásra teszem fel az alábbi határozati javaslatot: Majosháza Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a) 4 fő közfoglalkoztatott dolgozót kíván alkalmazni a 2015. évben, 85 %-os állami támogatás 
mellett, 6 órás napi munkaidőben, a 2015. évi költségvetés tartalékkeret terhére. 

b) felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
24/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a) 4 fő közfoglalkoztatott dolgozót kívánjon alkalmazni a 2015. évben, 85 %-os állami támogatás 
mellett, 6 órás napi munkaidőben, a 2015. évi költségvetés tartalékkeret terhére. 

b) felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
Beszélgetés alakul ki, a hat- vagy nyolcórás közfoglalkoztatás önkormányzatra történő hatásáról, valamint 
szóba kerül a költségként elszámolható eszközök vásárlása, összeg szerinti nagysága. 
 
3./ Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2015. 

évi illetménykiegészítéséről szóló 9/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyag kiment időben. Kérdezem a bizottságokat, hogy tárgyalták-e? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: Ez egy szépen kimunkált anyag. A vitát megnyitom. Kérdés? Észrevétel? 
Amennyiben nincs, akkor alkossuk meg rendeletünket. Aki a Dunavarsányi Közös Önkormányzati 
Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2015. évi illetménykiegészítéséről szóló 9/2014. (XI. 28.) 
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önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezettel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotja 
 
a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2015. évi 
illetménykiegészítéséről szóló 9/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 4/2015. 
(II. 26.) önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
4./ Javaslat a civil szervezetek pénzügyi támogatásáról szóló helyi rendelet megalkotására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyag kiment. Kérdezem a bizottságot, hogy tárgyalta-e? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: A vitát megnyitom. Kérdés? Észrevétel? Amennyiben nincs, akkor alkossuk 
meg rendeletünket. Aki a civil szervezetek pénzügyi támogatásáról szóló rendelettervezettel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotja 
 
a civil szervezetek pénzügyi támogatásáról szóló 5/2015. (II. 26.) önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
5./ Javaslat a helyi adókról szóló 8/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyag kiment. Kérdezem a bizottságot, hogy tárgyalta-e? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: A vitát megnyitom. Kérdés? Észrevétel? Amennyiben nincs, akkor alkossuk 
meg rendeletünket: Aki a helyi adókról szóló 8/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló rendelettervezettel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotja 
 
a helyi adókról szóló 8/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 6/2015. (II. 26.) 
önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
6./ Javaslat a Majosháza község önkormányzatánál és költségvetési intézményénél 2014. évben 
elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési jelentés elfogadására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyag kiment, a belső ellenőrünk munkáját dicséri. Kérdezem a 
bizottságot, hogy tárgyalta-e? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: Az anyag alapos, két dolgot szeretnék kiemelni a 6. oldalon „Az ellenőrzések 
során büntető-, szabálysértési, kártérítési, illetve fegyelmi eljárás megindítására okot adó cselekmény, 
mulasztás vagy hiányosság gyanúja nem merült fel egyetlen esetben sem.” Ez az egyik, a másik pedig a 
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Közös Önkormányzati Hivatalban megfelelő volt például a Kockázatkezelés, tehát mindenben megfelelt 
az előírásoknak, ez a Hivatal magas színvonalú munkáját dicséri. Kíván-e valaki ehhez hozzászólni? 
 
Matics Zoltán képviselő: A 7. oldal, lap alján szerepel, hogy „javaslom a honlap felülvizsgálatát, a 
hiányzó adatok közzétételét. 
 
Kis Gábor polgármester: Igyekeztünk ezt megfelelően csinálni, de most a pályázatban ki kell ezt írni, 
külön feladatként. Ez két nagyon fontos dolgot rejt magában. Az egyik, hogy a honlapnak technikailag 
alkalmasnak kell lennie arra, hogy a közérdekű adatokat, amiket kötelezően nyilvánosságra kell hozni, 
meg lehessen rajta jeleníteni. Ma jutott el hozzám az az információ, hogy a kifüggesztéseknek is ott kell 
lenniük, nem csak a magyarorszag.hu-n, hanem a helyi honlapon is. Erre külön fület kell csinálni. A másik 
oldala, hogy olyan személyt kell alkalmazni, aki erre képes. Ha erre nem találunk embert, van 
lehetőségünk ennek a kiszervezésére. Jegyző úr jól mondom? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Mindig nehéz helyzetben vagyunk és ez a kétlakiságra vezethető vissza. 
Nekünk megvannak a megfelelő embereink erre, és nincs is ilyen problémánk, hiszen odafigyelünk, és 
mindig fejlesztjük a honlapot. Majosháza Község Önkormányzatának honlapjára nincsen ráhatásom, és 
eddig ez nem is került szóba, de aktuális, hogy az adattartalmában megfeleljen a jogszabályoknak. Én 
örülnék, ha Majosháza honlapját is az a kolléga csinálná, akivel kapcsolatban vagyunk. Ugyanazt a 
tematikát át lehetne venni, ami alapján a dunavarsányi honlap készült. Sokkal egyszerűbb lenne az 
életünk, mintha különböző rendszerben kellene dolgozni. Erre oda kellene figyelni és tisztelettel kérem 
ebben a testület és polgármester úr támogatását, mert öt évig úgyis együtt kell dolgoznunk. 
 
Kis Gábor polgármester: Egyértelműen támogatom jegyző úr álláspontját. A bizottság úgyis tárgyalni 
fogja ezt. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Jeleztem a képviselő-testületnek, hogy komoly szerver problémáink vannak. 
Bírva a testület felhatalmazását a szerver beszerzését elindítottam. A költség a két településre van 
kivetítve értelemszerűen, amely kb. 711 ezer +Áfa összeg. Ez azt jelenti, hogy egy teljesen új szerver 
kerül beállításra, rövid időn belül. 
 
Kis Gábor polgármester: Csak annyit szeretnék ehhez hozzátenni, hogy a régi szervert akkor vásároltuk, 
amikor Majosháza még önálló volt, ez egy használt IBM szerver volt. Ki tudta volna szolgálni csak 
Majosházát, de miután Közös Hivatal van és megnövekedett feladatok, indokolttá teszik azt, amiről jegyző 
úr beszélt. Egy dolgot tartanék fontosnak. Felmerült a testületi anyagnak a kijuttatása az képviselőkhöz 
papír alapon, elektronikus alapon. Jegyző úr tisztelettel kérném annak a megvizsgálását, ami a ráckevei 
képviselő barátomtól érkezett, hogy Ráckeve Város a saját szerverén biztosított egy kicsi helyet a 
képviselőknek hozzáféréssel, jelszóval ellátva, természetesen a védett területen kívül. A képviselők le 
tudják tölteni folyamatosan külön kóddal a munkájukhoz szükséges anyagokat. Nem beszéltünk erről 
előtte, ha azt mondod, hogy vessük el, akkor elvetjük. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Beszéljünk róla, de az biztos, hogy a szerveren nem lesz olyan hely ilyen célra 
kijelölve, ahol munka folyik. Külön szerveren megoldható. Beszéltünk már Varsányban erről, hogy van 
ilyen fejlesztés. Azt meg lehet oldani. Ez új információ, hogy ilyen igényünk is lenne. Az új Polgármesteri 
Hivatal megépülésével Dunavarsány teljes egészében elektronizált rendszerre fog átállni. Ez bizonyos 
értelemben fogja érinteni a Majosházi Önkormányzatot is, nyilván nem tudjuk különválasztani a 
rendszerünket. Ebben a fázisban értelemszerűen szeretnénk a testületi anyagoknak a digitalizált 
kiküldésére átállni, hiszen ez költségtakarékosságból sem egy utolsó szempont. Ehhez szükség lesz olyan 
tárhelyre, ami teljesen védett és kizárólag erre a célra szolgál, ahonnan egyéni hozzáféréssel le tudják a 
képviselők elektronikusan is kérni az anyagot. Felmerül annak a kérdése, hogy ahhoz, hogy ez hatékonyan 
tudjon működni, az internet kapcsolatot bővíteni kell, és valószínűleg nincs mindenkinek notebookja, 
amin – ha nincs írott anyag –, meg tudja nézni az előterjesztéseket. Ezzel együtt járna egy elektronikai 
fejlesztés is természetesen, de ennek költségvetési vonzatai vannak. Első lépésként valószínűleg áttérünk 
arra, hogy a testületi anyagokat letölthetővé tesszük. Amíg ezt nem tudjuk megoldani, megtartjuk a papír 
alapú anyagokat is. Az elektronikus megoldás akkor tud működni, ha – nem is az idei, de a jövő évi – 
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költségvetésbe be tudunk megfelelő számú laptopot tervezni. Ez tervben van, ezen gondolkodunk. A jövő 
évben válhat ez realitássá. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm. Elfogadom, amit Jegyző úr mondott, hogy nem lehet azt a szervert 
használni, ahol munka folyik, de felajánlanám erre a célra a régi szerverünket.  
 
Kontha Benőné képviselő: Kérdezni szeretnék, de gondolom ez már okafogyott. A 8. oldalon az szerepel, 
hogy „Figyelemmel arra, hogy az SZMSZ 2011. október 1. napjától hatályos, így javaslom, hogy kerüljön 
felülvizsgálatra és aktualizálásra különös tekintettel az Mötv-re. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Megtörtént. 
 
Kis Gábor polgármester: A belső ellenőri jelentéshez van még kérdés? Hozzászólás? Amennyiben nincs, 
akkor az alábbi határozati javaslatot teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete Majosháza Község Önkormányzatánál és költségvetési intézményeinél 2014. évben 
elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló – jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete 
szerinti – éves ellenőrzési jelentést elfogadja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
25/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Majosháza Község 
Önkormányzatánál és költségvetési intézményeinél 2014. évben elvégzett ellenőrzések 
tapasztalatairól szóló - jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – 
éves ellenőrzési jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
7./ Javaslat a Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi közművelődési tevékenységéről 
szóló beszámoló  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyagot megkaptuk. Mindkét kolléga szép, tartalmas beszámolót 
készített. A bizottság tárgyalta? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Igen. Elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: A vitát megnyitom. Kérdés? Észrevétel? Amennyiben nincs, akkor az alábbi 
határozati javaslatot teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 2014. évi közművelődési és könyvtári tevékenységéről szóló 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti szakmai beszámolókat 
elfogadja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
26/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Piróth Gyula Művelődési 
Ház és Könyvtár 2014. évi közművelődési és könyvtári tevékenységéről szóló jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti szakmai 
beszámolókat elfogadja. 
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Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
8./ Javaslat Majosháza Község Önkormányzata 2015. évi rendezvényprogramjának 
meghatározására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyagot megkaptuk. A Pénzügyi Bizottság tárgyalta? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Igen, és módosítást javasol. Azt javasoljuk, hogy kerüljön a 
rendezvényprogramból kivételre a Falutakarítás, Gyereknap, Majális, Majosházi Nyár kirándulások, 
Ünnepi rendezvény, díszpolgári cím átadása. 
 
Kis Gábor polgármester: Annyit szeretnék mondani, hogy ha már a kultúrára nincs pénz, akkor nagy baj 
van, de valószínűleg ezt a bizottság megtárgyalta. 
 
Matics Zoltán képviselő: Amennyiben ezt valaki meg szeretné csinálni, saját szponzorálással megteheti. 
 
Bödő Noémi képviselő 1610 órakor megérkezett, a szavazók száma 6 főre nőtt. 
 
Kis Gábor polgármester: Valószínűleg az új dolgozónak lesz a feladata, hogy erre forrást szerezzen. 
Van-e valakinek más hozzászólása, javaslata? Amennyiben nincs, akkor az alábbi határozati javaslatot 
teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy 
Majosháza Község Önkormányzatának 2015. évi rendezvényprogramjában ne szerepeljenek a 
Falutakarítás, Gyereknap, Majális, Majosházi Nyár - Kirándulások, Ünnepi rendezvény, Díszpolgári cím 
átadása programok. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
Vita alakult ki arról, hogy a falutakarítás önkormányzati rendezvények közé sorolható-e. Jegyző úr 
tájékoztatása alapján egyedileg kell megoldani a Falutakarítást és hozzárendelni a költségeket, valamint 
az új hulladékszállítási rendelet alapján köteles-e a szolgáltató a játszótéren keletkezett zöldhulladékot 
elszállítani, vagy azt is meg kell rendelni. Jegyző úr a rendeletből részleteket olvas fel a zöldhulladék 
elszállítására vonatkozólag.  
 
A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
27/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy Majosháza 
Község Önkormányzatának 2015. évi rendezvényprogramjában ne szerepeljenek a 
Falutakarítás, Gyereknap, Majális, Majosházi Nyár - Kirándulások, Ünnepi rendezvény, 
Díszpolgári cím átadása programok. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: A módosítást megszavaztuk, most fogadjuk el a rendezvényprogramot, az 
alábbi határozati javaslat szerint: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2015. évi 
rendezvényprogramját az alábbiak szerint állapítja meg: 

 
2015. 03. 15. Nemzeti ünnep (ünnepi megemlékezés, koszorúzás)  
  Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. április Húsvéti kézműves foglalkozás                                             
                           Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. április     Családi koncert                                                                     
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     Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. április    Református Egyházi Jótékonysági Bál 
     Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár                                                  
2015. 05. 06. Anyák napja                                                                          
  Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. május       Író-olvasó találkozó                                                               
    Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. június      Piróth Gyula emléknap                                                           
                          Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. június      Családi Nap a Fiatalokért                                                     
                          Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. július       Kirándulás               
    Helyszín:Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár  
2015. 08. 8-9.    Majosházi Falunapok                                                            
                           Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. október     Könyvtári napok                                                                      
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. 10. 23.       Ünnepi megemlékezés és koszorúzás                                      
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. november Márton-napi vigasságok                                                           
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. november Gyermekek Világnapja                                                              
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015.december  A Falu Karácsonyfája 
                            Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015.december  Adventi gyertyagyújtás, kézműves foglalkozás                         
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. december Luca Napi Mulatságok, Karácsonyi kézműves foglalkozás      
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. december Karácsonyi ünnepség és adományosztás                                   
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
28/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2015. évi rendezvényprogramját az alábbiak 
szerint állapítja meg: 

 
2015. 03. 15. Nemzeti ünnep (ünnepi megemlékezés, koszorúzás)  
  Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. április     Húsvéti kézműves foglalkozás                                             
                           Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. április     Családi koncert                                                                     
     Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015.április    Református Egyházi Jótékonysági Bál 
     Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár                                                  
2015. 05. 06. Anyák napja                                                                          
   Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. május       Író-olvasó találkozó                                                               
     Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. június      Piróth Gyula emléknap                                                           
                           Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. június      Családi Nap a Fiatalokért                                                     
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                            Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. július        Kirándulás               
      Helyszín:Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár  
2015. 08. 8-9.      Majosházi Falunapok                                                            
                             Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. október     Könyvtári napok                                                                      
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. 10. 23.       Ünnepi megemlékezés és koszorúzás                                      
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. november Márton-napi vigasságok                                                           
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. november Gyermekek Világnapja                                                              
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015.december  A Falu Karácsonyfája 
                            Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015.december  Adventi gyertyagyújtás, kézműves foglalkozás                         
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. december Luca Napi Mulatságok, Karácsonyi kézműves foglalkozás      
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
2015. december Karácsonyi ünnepség és adományosztás                                   
      Helyszín: Piróth Gyula Művelődési Ház és Könyvtár 
  

Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
9./ Javaslat a Majosházai Napraforgó Óvoda 2013/2014-es nevelési évben végzett tevékenységéről 
szóló szakmai beszámolójának elfogadására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Megnyitom a vitát. A 
bizottság tárgyalta? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A bizottság tárgyalta, egy-két kiegészítő adatot kértünk óvodavezető 
asszonytól, azt mondta, hogy most megkapjuk rá a választ. 
 
Kis Gábor polgármester: Felkérem óvodavezető asszonyt, hogy a bizottság kérésének megfelelően 
nyújtson tájékoztatást. 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: A könnyebb megértés érdekében készítettem egy kétoldalas 
táblázatot.  
 
A táblázat kiosztásra kerül. 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Az első kérdés Kontha Benőné képviselő asszonyé volt a 
hátrányos helyzetű gyerekek létszámával kapcsolatban. Azt mondta a képviselő asszony, hogy szeretné 
tudni, hogy 2014. december 31-én mennyi volt a gyereklétszám az óvodában. Ez az 1. számú táblázatban 
benne van. Nem tudom, hogy részletezzem-e, vagy egyértelmű a Tisztelt Képviselőknek. Azután Szabóné 
Réső Szilvia képviselő asszony kérdezte az adott nevelési évben a gyermeklétszám mozgását. Erre a 
válasz a 2. számú táblázatban van. A nevelési évet 56 fővel zártuk, 20 gyermek elment iskolába, 
beiratkozott 8 fő, 2 fő előfelvételis van, így kaptuk a mostani létszámot. 
 
Kis Gábor polgármester: Igazgató asszony, akkor ez a válaszod a bizottság kérdéseire? 
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Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Igen. A védőnői nyilvántartás alapján a 2014. december 31. 
állapot alapján a 3 éves gyermekek száma: 15 fő, ebből jelenleg már óvodába jár 5 fő. Tudomásunk van 
róla, hogy vannak még ilyen korú gyermekek a faluban, csak más háziorvosi körzetben vannak 
nyilvántartva. Elképzelhető, hogy nem mindegyik gyerek fog Majosházára iratkozni, hiszen vannak, 
akiknek a testvérei már évek óta az áporkai óvodába járnak. Valószínűsíthető, hogy a kisebbeket is oda 
fogják vinni. Előreláthatólag a jelenlegi létszámból iskolába menő 18 gyermek, új beiratkozó pedig 13 fő. 
Azt gondolom, hogy a fenti táblázatokból is kitűnik, hogy egyáltalán nem kritikus az óvodában a 
gyermekek elvitele más települések óvodáiba. Megjegyzem, hogy mielőtt én ide kerültem már 11 gyermek 
járt Majosházáról az áporkai óvodába. Kérdés volt még, hogy hogyan lehetne vonzóvá tenni a majosházi 
óvodát a gyermekeknek és felnőtteknek egyaránt. Azt gondolom, hogy a gyerekeket egy modern, jól 
felszerelt épülettel, csoportszobai játékokkal, jól felszerelt tornaszobával várjuk. Az udvart jól felszerelt, 
biztonságos játékokkal, füves játszótérrel, nyárra esetleg pancsolóval, stb. tehetjük még vonzóbbá. 
Említhetném az úszást, karatét, lovaglást, nyelvet, népitáncot, stb. Ezek mind jelentős anyagi megterhelést 
jelentő fakultatív foglalkozások lennének. A közelmúltban meghirdettük külsős szakember 
megkeresésével az angol nyelvoktatást, tudomásom szerint senki sem jelentkezett. A felnőttek és óvodai 
dolgozók részére hogy lehetne vonzóvá tenni? Munkaruhával, jó munkafeltételekkel, Erzsébet 
utalvánnyal, és hadd idézzem Jegyző urat, aki a bizottsági ülésen mondta, hogy kérem hagyjanak 
bennünket dolgozni, hagyjanak bennünket. Kontha Benőné képviselő asszony kérdésére szeretnék 
válaszolni a szülők önkéntes munkájával kapcsolatban. A nevelési év első szülői értekezletén ez téma volt, 
külön ajánlották a segítségüket. Arra jutottunk, hogy a tél elmúltával, a tavasz beálltával szervezünk 
társadalmi munkát az ovi játszóterének a rendbetételére. Most, amikor az influenzajárvány miatti zárás 
volt, jelentkeztek anyukák, akik felajánlották a segítségüket a fertőtlenítő takarításban, de ezt köszönettel 
visszautasítottuk, mert úgy gondolom, hogy ez a dajkák feladata, és ők ezt el is látták tisztességgel. Végül 
zárógondolatként tisztelettel kérem a képviselő-testület tagjait, hogy ne tegyenek egyenlőségjelet a 
gyerekek és a pénz közé. A gyerek ne költségvetési bevételt, vagy éppen megtakarítást jelentsen. A 
nevelés nem gazdasági ágazat, bár nagy hatással van rá. Kérem, hirdessék a településükön, hogy szeressék 
ezeket a gyerekeket.  
 
Kis Gábor polgármester: Én is köszönöm. A bizottság elnök asszonyok, képviselők választ kaptak-e a 
kérdésükre? 
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: A honlapról beszéltünk még, arról tudsz mondani valamit? Mi lesz? Fel 
lehet újítani? 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Bocsánat. Ezt akkor a bizottsági ülésen megbeszéltük, de azt 
gondolom, hogy erről az előbb beszélt a testület. 
 
Kis Gábor polgármester: Azt hiszem, ezt komplexen kellene kezelni. Jegyző úrnak volt egy javaslata, én 
ebben az irányban mennék el. Monika azért megkérdezném, hogy milyen idős a legfiatalabb gyermek az 
óvodában? 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Kettő és fél éves, nem beszélő, félig-meddig szobatiszta. 
 
Polgármester úr tájékoztatja a jelenlévőket az áporkai polgármester úrral folytatott délelőtti 
megbeszéléséről, melyben jelezte az áporkai polgármester úr, hogy felvettek egy két és fél éves majosházi 
gyermeket, és egy helyit el kellett utasítani. Szóba kerülnek az áporkai iskolába járó gyermekek is. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Bocsánat, hogy szólok, de hogy sikerült egy két és fél éves gyermeket felvenni, 
aki nem szobatiszta? Ezt nem szabad. Három éves kortól köteles felvenni a gyermekeket. 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Engem biztosít a törvény, hogy a harmadik életév betöltése előtt 
lehetőség van arra, hogy felvegyük. Amikor a szülő beíratja, akkor azt mondja, hogy beszél, szobatiszta. 
Valamilyen oknál fogva a beíratáskor a szülő elfelejti behozni a gyermeket. 
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: A következő napirend a beiratkozás. A szülőnek kötelessége a beíratáshoz a 
gyermeket is elhozni, mert addig nem vesszük fel. Ha nem hozza el, el kell küldeni és majd jön 
legközelebb. Nem vesszük fel addig, amíg nincsenek ott az érvényes dokumentumok, nincs ott a gyerek, 
hogy az óvodapedagógus lássa. Nem diszkriminálunk, de vannak korlátok. Így jönnek be azok a súlyosan 
fogyatékos gyermekek, akiket nem szabadna még az integrált oktatás keretében sem felvenni, és akkor, 
amikor már felvettük, beíratták nagyon nehéz azt mondani, hogy nem. Az óvónők eleve kevesen vannak. 
Nincs meg a négy óvónő a két csoportban.  
 
Jegyző úr röviden taglalja a problémás gyermekek felvételének negatív hatását az óvodára nézve, továbbá 
elmondja, ezeknek a törvényi hatását is. 
 
Kis Gábor polgármester: Óvodavezető asszony, csak segíteni akarunk. 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Még egy gondolat erejéig felvetődött a bizottság részéről, hogy 
van-e jelentkező óvónő. Szeretném mondani, hogy beérkezett egy óvodai pályázat, amire utaltam. 
Másodéves főiskolai hallgató kolléganő jelentkezett. Hosszútávra gondolkodik, óvónő szeretne lenni. 
Fogom kérni aljegyző asszony, jegyző úr jogi segítségét, hogy ebben a helyzetben mit tudok tenni.  
 
Kis Gábor polgármester: Nagyon egyszerű, jegyző úrék válaszolnak, hogy lehet, vagy nem lehet.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Most is tudom mondani, hogy a jelenleg hatályos szabályozás szerint nem 
lehet. Nem csak itt, de Varsányban is olyan problémával küzdünk, hogy ha elmegy egy óvónő, nem 
találunk másikat. Erre mondtam azt, hogy egy dologgal lehetne szerintem vonzóvá tenni az állást, hogy a 
pályázatban meg kell jelölni, hogy szolgálati lakást biztosítunk. Ezzel talán végzett pályakezdő 
óvodapedagógus részére, aki esetleg jelenleg albérletben lakik, annak vonzóvá válhat.  
 
Kis Gábor polgármester: Voltam ellenőrizni a szolgálati lakást, nagyon rossz állapotban van. Tudjuk, 
hogy akkor romlik leginkább, ha nem használják. 
 
Matics Zoltán képviselő: Van egy másik szolgálati lakás is, az iskolánál. 
 
Kis Gábor polgármester: Úgy gondolom, hogy azt az egyháznak adtuk az iskolával együtt. 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Elhangzott még valamelyik képviselőtől a bizottsági ülésen, hogy 
hívjuk vissza azokat, akik elmentek. Próbáltam ez ügyben, is lépni, de aki elment az egy jobb egzisztencia 
reményében ment el magasabb fizetésért. Nem áll szándékukban visszajönni ebbe a faluba. Köszönöm. 
 
Kis Gábor polgármester: Szeretnélek megdicsérni, mert a gyermekek logopédiai fejlődésében jelentős 
javulás van, amit a farsangi bálon is tapasztaltam. Az átlagosnál rosszabb az óvodába belépő gyermekek 
beszédállapota. Tisztelettel kérlek, hogy tartsátok ezt továbbra is fontosnak, és ha ezzel kapcsolatban 
bármi problémád van, légy oly kedves mondd el.  
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Tegnap jutott tudomásomra, hogy a logopédus öt gyermeket 
nyilvánított tünetmentessé. Helyettük a középső csoportból és a kis csoportból töltjük fel a létszámot. 
 
Kis Gábor polgármester: Kérdés? Észrevétel? Amennyiben nincs, akkor az alábbi határozati javaslatot 
teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Majosházai 
Napraforgó Óvoda 2013/2014-es nevelési évre vonatkozó – jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját elfogadja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
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29/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Majosházai Napraforgó 
Óvoda 2013/2014-es nevelési évre vonatkozó – jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
10./ Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási idejének 
meghatározására  
 
Kis Gábor polgármester: Az előző napirendi ponthoz tartozik szervesen a mostani napirend is. Az írásos 
előterjesztést minden képviselő megkapta. Kérdezem a bizottsági elnök asszonyokat, hogy tárgyalták-e? 
 
Kozma Lászlóné elnök: Az volt a bizottsági álláspont, hogy nem biztos, hogy jó lenne, ha több mint egy 
hónapra bezárna az óvoda. Nem tudom, hogy a jogszabályok lehetőséget adnak arra, hogy több mint egy 
hónapig bezárjon az óvoda? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A bizottsági ülésen felvetettem annak a lehetőségét, hogy meg kellene próbálni 
a létszámhiányra tekintettel is kooperálni a dunavarsányi óvodával. Arról beszéltünk, hogy fel tetszenek 
térképezni, hogy mennyire tud a két óvoda együttműködni. Ha a Hivatal együttműködik, akkor az óvodák 
is próbáljanak meg, nyilván úgy, hogy a dunavarsányi óvoda működése nem kerülhet veszélybe. Sikerült 
egyeztetni Emesével? 
 
Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Holnap beszélünk erről konkrétan. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A négyhetes bezárást nem tartom helyesnek, és nem is szabad. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Az öt napot nem haladhatja meg egy nevelési évben az óvodai 
nevelés nélküli napok száma. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ezt nem lehet. Arra kell törekedni, hogy az ügyeleti rendszer biztosítva legyen. 
Visszatérünk oda, hogy veszélybe kerül az alapműködésünk. Most visszatérünk oda, hogy ha nem 
működik a rendszer és nem találunk embert, akkor nem működik az intézmény. Nagyon szűk a keretünk. 
Esetleg erre az időszakra helyettesítő óvodapedagógust alkalmazhatnánk, és kell találni egy olyan embert, 
aki megfelel a jogszabályi előírásoknak. Ez a nehezebb. Az óvónők szabadsága úgy van megállapítva, 
hogy nyáron az ügyeleti rendszerben tudnak szabadságra menni. Év közben a váltott rendszerben egy-egy 
napot tudnak esetleg kivenni. Nálunk eleve két óvodapedagógus hiánnyal kell számolni. Két 
óvodapedagógus van, ha ezt veszem, akkor egy-egy nap kiesés már a csoport működését veszélyezteti, és 
a gyerekek rovására megy. Nagyon ajánlott lenne, ha más óvodával kompromisszumot lehetne kötni, hogy 
besegítenének erre az időszakra. Azt nem vizsgáltam, hogy egyáltalán segíthetnek-e, viszont a bezárás 
időtartama nem lehet egy hónap. 
 
Kis Gábor polgármester: Egyetértek ezzel. bennünket a lakosok választottak és az a probléma, hogy ha 
már egy lakos is igényli az ellátást, mert nem tudja megoldani a gyermeke elhelyezését, akkor nekünk 
nyitva kell lenni. Igazgató asszony nem lehet ilyen hosszan bezárva az óvoda. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Ez a határozati javaslat is tartalmazza ezt az időszakot, ezt kellene 
akkor módosítani, illetve én úgy tudom, hogy ebben az időszakban végzi az óvoda a tisztasági meszelést, 
nagytakarítást, és annak is van időigénye. Ez hány hetet, vagy hány napot vesz igénybe? 
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Nagyné Szecsei Monika óvodavezető: Ez az öt nap is kevés az óvodai munkálatok elvégzésére. A 
szülőket február 28-ig tájékoztatnom kell a nyári zárva tartásról, hogy a szülők úgy tudják tervezni a 
szabadságukat. Nem is tudok hirtelen mit mondani, hogy hogyan zajlódik majd a nyár, ha egyáltalán nem 
tudunk bezárni.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Javaslom a testületnek, hogy hatalmazza fel a Polgármestert arra, hogy kezdjen 
tárgyalást Dunavarsány Város Önkormányzatának polgármesterével arra vonatkozóan, hogy a két 
önkormányzat között és a jogszabály keretei között van-e lehetőség arra, hogy a nyári időszakban egy 
együttműködési megállapodás keretében a majosházi gyermekeket a dunavarsányi óvoda fogadja. Nyilván 
ennek vannak költségei az étkezést, szállítást tekintve. Az ottani óvoda nem tud kedvezményt adni. Ezeket 
lépésenként végig kell gondolni, végig kell járni, de ez lehet egy olyan biztosíték, hogy itt is biztosítható 
legyen az intézmény folyamatos rendelkezésre állása. Ezeket csak azután lehet megnézni, ha a 
tárgyalásokat a fenntartók és az intézményvezetők lefolytatták. Nyílván ennek költségvetési vonzata is 
van. 
 
Kis Gábor polgármester: Én ezzel teljesen egyetértek. Két határozati javaslat van. Az óvodai beiratkozás 
időpontját fogadjuk el első körben, az alábbi határozati javaslat alapján: Majosháza Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a) a Majosházai Napraforgó Óvodában a 2015. december 31-éig 3. életévüket betöltő gyermekek 
óvodába történő felvételének időszakaként a 2015. május 4-8. közötti napokat határozza meg.  

b) felkéri a Polgármestert az óvodába történő beiratkozásról szóló – a nevelési-oktatási intézmények 
működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI 
rendelet 20.§-ában foglaltak szerinti – közlemény közzétételére az önkormányzat honlapján 
(www.majoshaza.hu), valamint helyben szokásos módon, legkésőbb 2015. április 4-ig. 

Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
30/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a) a Majosházai Napraforgó Óvodában a 2015. december 31-éig 3. életévüket betöltő gyermekek 
óvodába történő felvételének időszakaként a 2015. május 4-8. közötti napokat határozza meg.  

b) felkéri a Polgármestert az óvodába történő beiratkozásról szóló – a nevelési-oktatási intézmények 
működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI 
rendelet 20.§-ában foglaltak szerinti – közlemény közzétételére az önkormányzat honlapján 
(www.majoshaza.hu), valamint helyben szokásos módon, legkésőbb 2015. április 4-ig. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Intézményvezető 

 
Kis Gábor polgármester: A második határozati javaslathoz kérek segítséget. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Bele lehetne írni, hogy ügyeleti rendszerben oldják meg a nyitva tartást. 
 
Kis Gábor polgármester: Elfogadva jegyző úr javaslatát az alábbi határozati javaslatot teszem fel 
elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a Majosházai Napraforgó Óvodában a heti nyitva tartási időt a 2014/2015-es nevelési évben 
hétfőtől péntekig 6.30 – 17.00-ig, 

b) az éves nyitva tartási időt 2015. szeptember 1. - 2016. augusztus 31-ig határozza meg, oly módon, 
hogy az óvodavezető által előre meghatározott rend szerint az óvoda a nyári időszakban 2015. 
július 18. és 2015. augusztus 23. között ügyeleti rendszerben oldja meg a nyitva tartást. 

c) felkéri az óvodavezetőt, hogy 2015. február 28-ig az óvoda nyári nyitva tartásáról szóló - jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – közleményben tájékoztassa a 
szülőket. 
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Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 

A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
 

31/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a Majosházai Napraforgó Óvodában a heti nyitva tartási időt a 2014/2015-es nevelési évben 
hétfőtől péntekig 6.30 – 17.00-ig, 

b) az éves nyitva tartási időt 2015. szeptember 1.-2016. augusztus 31-ig határozza meg, oly módon, 
hogy az óvodavezető által előre meghatározott rend szerint az óvoda a nyári időszakban 2015. 
július 18. és 2015. augusztus 23. között ügyeleti rendszerben oldja meg a nyitvatartást. 

c) felkéri az óvodavezetőt, hogy 2015. február 28-ig az óvoda nyári nyitva tartásáról szóló - jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – közleményben tájékoztassa a 
szülőket. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Intézményvezető 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
11./ Javaslat a helyi civil szervezetek 2014. évi önkormányzati támogatásának felhasználásáról szóló 
beszámolók  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyagot minden képviselő megkapta. A bizottságok átnézték az 
elszámolásokat? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Nem néztük át, de az előterjesztésben benne volt, hogy mindenki elszámolt. 
 
Kis Gábor polgármester: Akkor levegyük a napirendről, vagy elfogadjátok? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Az előterjesztésben az van, hogy az anyagok rendben vannak. Elfogadjuk. 
 
Kis Gábor polgármester: Kérdés? Észrevétel? Amennyiben nincs, akkor az alábbi határozati javaslatot 
teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi civil 
szervezetek 2014. évi önkormányzati támogatásának felhasználásáról szóló beszámolókat, elszámolásokat 
elfogadja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
32/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi civil szervezetek 2014. 
évi önkormányzati támogatásának felhasználásáról szóló beszámolókat, elszámolásokat 
elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
12./ Javaslat dr. Kováts Lajos háziorvos kérelmének megtárgyalására 
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyagot minden képviselő megkapta, de jelezte a doktor úr, hogy ha 
nem tud jelen lenni, akkor vegyük le a napirendről. Kérdés? Akkor az alábbi határozati javaslatot teszem 
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fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az érintett hiányzása miatt 
leveszi a napirendről a „Javaslat dr. Kováts Lajos háziorvos kérelmének megtárgyalására” előterjesztést. 
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
33/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az érintett hiányzása miatt 
leveszi a napirendről a „Javaslat dr. Kováts Lajos háziorvos kérelmének megtárgyalására” 
előterjesztést. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
13./ Javaslat a 100/2005. (VI. 29.) számú Képviselő-testületi határozat visszavonására  
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Sajnos a jogszabályok 
megváltoztak. Bizottság tárgyalta? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Igen, és elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: További kérdés? Észrevétel? Amennyiben nincs, akkor az alábbi határozati 
javaslatot teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 100/2005. 
(VI. 29.) számú Képviselő-testületi határozatát visszavonja, és felhatalmazza a Polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
34/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 100/2005. (VI. 29.) számú 
Képviselő-testületi határozatát visszavonja, és felhatalmazza a Polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
14./ Javaslat a 2015. évi Közbeszerzési Terv megalkotására 
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Ebben az évben nem 
tervezünk közbeszerzést. Bizottság tárgyalta? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Igen, és elfogadásra javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: További kérdés? Észrevétel? Amennyiben nincs, akkor az alábbi határozati 
javaslatot teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény 33.§ (1) bekezdés felhatalmazása alapján készült 2015. 
évi közbeszerzési tervet a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletében szereplő 
tartalommal elfogadja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
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35/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közbeszerzésekről szóló 
2011. évi CVIII. törvény 33.§ (1) bekezdés felhatalmazása alapján készült 2015. évi 
közbeszerzési tervet a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletében 
szereplő tartalommal elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
15./ Javaslat a Majosháza Község Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
6/2014. (X. 27.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Felkérem elnök asszonyt, 
hogy tárja a testület elé az előterjesztést. 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Több alkalommal előfordult, hogy nem volt szavazóképes a bizottság, ezért 
van szükség a bizottság létszámának emelésére. A Pénzügyi Bizottság létszámát 5 főre kívánjuk emelni. 
Dr. Zsikó Roland majosházi lakost javasoljuk külsős bizottsági tagként. A Humánpolitikai Bizottság tagjai 
létszámát is megemeljük 5 főre, külsős bizottsági tagként Kontha Emíliát javasoljuk. 
 
Kis Gábor polgármester: Kérdés? Észrevétel? Aki egyetért a Majosháza Község Önkormányzata 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 6/2014. (X. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendelettervezet elfogadásával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem, 0 tartózkodással megalkotja: 
 
a Majosháza Község Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 6/2014. (X. 27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 7/2015. (II. 26.) önkormányzati rendeletet. 
 
Kis Gábor polgármester: Így most mindkét bizottságban megüresedett hely van. Kérem, hogy az elnök 
asszonyok tegyenek javaslatot a hiányzó bizottsági tagok személyére.  
 
Kozma Lászlóné képviselő: A Pénzügyi, Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság dr. Zsikó Roland urat 
javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm szépen. A másik bizottság? 
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: A Humánpolitikai Bizottság Kontha Emíliát javasolja. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm szépen. Egyenként teszem fel szavazásra. Az alábbi határozati 
javaslatot teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pénzügyi, 
Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság nem képviselő tagjává 2015. március 1. napjával kezdődő hatállyal 
megválasztja dr. Zsikó Roland urat. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
36/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pénzügyi, Ügyrendi és 
Fejlesztési Bizottság nem képviselő tagjává 2015. március 1. napjával kezdődő hatállyal 
megválasztja dr. Zsikó Roland urat. 
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Határidő: 2015. március 1. 
Felelős:  Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Az alábbi határozati javaslatot teszem fel elfogadásra: Majosháza Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humánpolitikai Bizottság nem képviselő tagjává 2015. március 
1. napjával kezdődő hatállyal megválasztja Kontha Emília asszonyt. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
37/2015. (II. 25.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humánpolitikai Bizottság 
nem képviselő tagjává 2015. március 1. napjával kezdődő hatállyal megválasztja Kontha 
Emília asszonyt. 
 
Határidő: 2015. március 1. 
Felelős:  Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Gratulálok az új kültagoknak. Az eskütétel legyen pénteken 9 órakor egy 
rendkívüli testületi ülés keretein belül. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
16./ Javaslat az Önkormányzat nemzeti vagyonáról szóló 4/2013. (III. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítására 
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos előterjesztésedhez elnök asszony van-e valami hozzáfűznivalód? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. Javaslat? 
 
Kis Gábor polgármester: Nekem lenne, mert látom, hogy a II. fejezet 8.§ (3) bekezdés b), e), i), j). 
pontokat kívánjátok kivenni. Végül is én örülök neki, hogy nem nekem kell vele foglakozni, de azért azt 
megjegyezném, hogy a „képviselő-testület szerződéskötéskor szóló döntése alapján, amennyiben a testület 
a szerződést nem szövegszerűen fogadja el” szövegrészt teljesen fölösleges kivenni, mert ha a testület nem 
szövegszerűen fogadta el a szerződést, annak biztos volt valami oka, ez könnyítés volt. Én nem javaslom a 
kivételét, de ha a bizottság javasolja, akkor legyen. Ez egy teljesen normálisan megfogalmazott pont, és 
semmi olyan nincs benne, ami a bizottság felügyeletét korlátozná. A telekalakítási eljárásnál az 
„1.000.000 Ft-ot meg nem haladó értékére” szövegrész kerülne ki. Soha nem volt még ilyen kérés, tehát 
indifferens. Az i) pont az érdekes. A szerződéskötésre beépíthető önálló, gazdaságos módon nem 
használható földrészletek hasznosítása. Én aláhúztam a gazdaságos módot. Ki mondja meg, hogy egy 
terület gazdaságosan használható-e vagy nem? Én nem mondhatom meg egyedül, mert megelőzi egy 
eljárás akár a műszaki osztály, akár szakértők bevonásával. Mindenképpen a Közös Hivatal bevonásával 
tudjuk meghatározni, hogy gazdaságosan, vagy nem gazdaságosan használható-e. Esetleg egy pályázati 
kiírásnak kell megtörténnie, ami szintén a testület és a bizottság hatásköre. Én ennek a módosításnak nem 
látom szükségességét, de az én szavam indifferens. 500.000 Ft alatti összeghatárt meg nem haladó polgári 
jogviszonyból származó követelés elengedése. Ez is teljesen mindegy, mert nem is érkezett ilyen kérés. 
Ilyennel nem találkoztam, de ha találkoztam volna, akkor nyilvánvaló, hogy egy személyben nem döntök, 
mert megvan ennek a szabályozott módja. Nem is kívánom az időt húzni ezzel, mert úgy is tudom, hogy 
mi a bizottság véleménye, nem akarok ellene menni, de egy dolgot azért szeretnék mondani, hogy az 
előterjesztésben az van írva, hogy „A fenti módosítási javaslatok indoka, hogy a Pénzügyi, Ügyrendi és 
Fejlesztési Bizottság minden vagyonelemet érintő változásról információval rendelkezzen”. Ez a pont a 
személyemre, illetve az általam képviselt önkormányzatra nézve sértően van megfogalmazva, mert azt 
sugallja, hogy idáig nem rendelkezett a Bizottság információval. Én ezt szeretném visszautasítani, 
szeretném kérni a bizottságot és tovább is biztosítani a bizottságot, hogy mindenről rendelkezhetnek 
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információval, és visszautasítanám, hogy azért nem rendelkeznek információval, mert ezek a pontok 
benne vannak a rendeletünkben, és csak akkor rendelkeznek, ha ezek kikerülnek belőle. Semmi nem 
történt a képviselők és a bizottságok háta mögött eddig sem és ezután sem fog.  
 
Kozma Lászlóné képviselő: Egy példát hadd mondjak arra, hogy amikor elkezdődött a Kossuth utca 11. 
szám alatti ingatlan termőfölddel és minden egyébbel való feltöltése, az nem a mi időszakunk alatt volt és 
egy képviselő sem tudott róla. Biztos van még más is, nem készültem erre. A bizottság így döntött, és 
kérem, hogy így kerüljön bele a rendeletbe. 
 
Kis Gábor polgármester: Amikor elkezdődött a Kossuth utca feltöltése, fel lettem jelentve, és 
személyesen engem kerestek a feltöltéssel kapcsolatosan a Környezetvédelmi Hatóságtól, hogy illegális 
feltöltés. Ez akkor volt, amikor el lett bontva az épület. Ez egy eljáráson ment keresztül és megállapították, 
hogy semmilyen törvénysértés nem történt. A közmunkások létszámát pedig azért kell megnövelni, hogy 
rendesen rendben tudják tartani a tulajdonunkat.  
 
Kozma Lászlóné képviselő: Bocsánat. Amikor 10-en voltak, akkor is én mentem át és szedtem ki 2 
méteren keresztül a gazt. Ebbe inkább nem menjünk bele.  
 
Kis Gábor polgármester: Majd most ezekkel a módosításokkal biztos rend lesz. Tartom, amit 
elmondtam, kérem, hogy a jegyzőkönyvben így jelenjen meg. Kérdés? Észrevétel? Akkor alkossuk meg 
rendeletünket. Aki egyetért a Majosháza Község Önkormányzatának nemzeti vagyonáról szóló 4/2013. 
(III. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezet elfogadásával, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem, 0 tartózkodással megalkotja 
 
a Majosháza Község Önkormányzatának nemzeti vagyonáról szóló 4/2013. (III. 28.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 8/2015. (II. 26.) önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
17./ Egyebek 
 
Kis Gábor polgármester: Átadom a szót Matics képviselő úrnak. 
 
Matics Zoltán képviselő: Lakossági megkeresés volt, igaz, hogy egy lakos keresett meg, de ő a 
szomszédjait is képviseli. Igaz, polgármester úr már mondta, hogy a szerződést aláírta, de Magdika néni 
azt kérdezi, hogy lehetne-e a zöldhulladék elszállítását módosítani. Igaz, hogy a szolgáltató az 
elmondottak szerint eggyel több szolgáltatást nyújt, csak éppenséggel kihagyja a júniust, júliust, 
augusztust, amikor növények nőnek és levágják azt. Igaz, azt is lehet mondani, hogy komposztáljanak a 
lakosok. Annyi módosítás kellene, hogy vegyék ki a márciust, és tegyék be a júniust, vegyék ki a 
novembert, mert akkor már úgysincs semmi és tegyék be az augusztust. Ennyi lenne a kérés. 
 
Kis Gábor polgármester: Ezzel kapcsolatban elmondom, hogy hogyan működik a rendszer. Mi tagjai 
vagyunk a Ráckeve és Térsége Beruházási Társulásnak. 14 önkormányzat együtt felügyeli a 
hulladékkezelést a Vertikállal. Mi tagjai vagyunk ennek a Társulásnak. Ezek az időpontok, amit a 
képviselő úr elmondott, be vannak osztva, és ott feltehetem a kezem, erősködhetek, de nyílván a 
nagyobbak, Ráckeve és Dömsöd a saját érdekeit képviseli. Én annyit teszek meg, hogy ezt a kérést 
tolmácsolom. Tudom azt, és fel is szólaltam, amikor ez sorra került, hogy a februári zöldhulladék 
elszállítás nem ér semmit, volt már ilyen és esett a hó, és a túlkésői sem ér semmit. Én ezt felvetem, és ha 
a Társulás beleegyezik, és van szabad időpont, akkor meg tudom csináltatni velük, ha nincs akkor csak 
jövőre. Így fogom elővezetni és a Társulás meghozza a döntést. 
 
Matics Zoltán képviselő: Mit mondjak Magdika néninek? 
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Kis Gábor polgármester: Azt, hogy már próbálkoztunk mi is ezzel, de kicsik vagyunk, tőlünk csak 
Áporka kisebb és gazdasági szempontból egyszerre van az elszállítás. Köszönöm, van-e még valami 
kérdés? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Egy dolgot szeretnék még az egyebekben kérni. Tegnap voltunk itt az 
országgyűlési képviselő úr fogadóóráján. Elmondanám pár mondattal, hogy miért kerestük meg. Elé tártuk 
a szerintünk nem túl jó helyzetünket, és igazából a segítségét kértük. Elhoztuk, és átadtuk azt a feljegyzést, 
amit a műszaki osztállyal együtt készítettünk, és elmondtuk neki, hogy anyagilag milyen helyzetben 
vagyunk. Ő azt mondta, hogy arra a 37.987 ezer forintos DTV Zrt. felé történő támogatásra azért 
számíthatunk. Megbeszéltük azt, hogy amikor a pályázatok jönnek május 15-ig, akkor gazdálkodásra, 
működésre pályázhatunk. Igazából azt mondta, hogy ha pályázunk, értesítsük őt a pályázatunk 
benyújtásáról, és lehetőség szerint megpróbál segíteni. Ennyi volt a tegnapi megbeszélés. 
 
Kis Gábor polgármester: Ezt egy kicsit továbbvinném, én is beszéltem vele miután ti elmentetek. Azt 
tisztán látni kell, hogy ezt a közel 38 millió forintot az ő személyes közbenjárása útján szerezték meg. Ezt 
Dunavarsány kapta, és hálás az a négy önkormányzat, akivel ezt megosztotta, és itt szeretném kiemelni 
jegyzőnknek, dr. Szilágyi Ákos úrnak a közbenjárását, aki pontosan tudta és megtalálta azt a leginkább 
védhető módot, amire a képviselő úr azt mondta, hogy túl vagyunk rajta, ül a pénz, és ez nem feltételes 
módban van mondva. Ezen túl vagyunk. Hála és köszönet érte. A másik kérdésem az volt, hogy 
várhatunk-e még ilyen támogatást, és határozottan azt mondta, hogy igen. Köszönöm szépen. Jegyző úr? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nem akartam erről tudatosan beszélni, de ha már előkerült, akkor hadd 
mondjam el, hogy tegnap a Dunavarsányi Önkormányzat testületi ülésén is szó volt a 400 milliós állami 
támogatásról, amit Dunavarsány Város Önkormányzata kapott, decemberi kormányhatározat alapján 
működési célra. Polgármester asszony a múlt héten a Belügyminisztériumban aláírta a támogatási 
szerződést, de az állami támogatás az Áht. főszabálya szerint tovább nem adható támogatás formájában. 
Ez a támogatási szerződés, amit aláírattak polgármester asszonnyal – amit én még nem láttam – az ő 
elmondása szerint formanyomtatvány, ennek az egyik bekezdése tartalmazza, hogy a támogatás tovább 
nem adható. Ellenben érdekes módon azt az adatlapot, ahol pontosan, tényszerűen leírtuk, hogy a pénzt 
hogyan szeretnénk felhasználni, a szerződés elválaszthatatlan részeként berakták mellékletként szó szerint, 
amelyből egyértelműen látszik, hogy közvetetten a gesztori önkormányzati szerepéből vezeti le 
Dunavarsány, hogy ezt a pénzeszközt átadja a Társulásnak azzal a konstrukcióval, amiről már beszéltünk. 
Polgármester asszonynak azt a tájékoztatást adták, hogy Dunavarsánynak kell ezzel a pénzzel elszámolni. 
itt már sántít a dolog, mert mi el fogunk számolni a pénzzel, de azok a bizonylatok a Társuláson keresztül 
fognak az adatlapnak megfelelő konstrukcióban visszajönni a mi részünkre. Tehát ez azt jelenti, hogy az 
önkormányzat közvetlenül nem adhatja át más önkormányzat kötelezettségeinek a csökkentéséhez ezt a 
pénzeszközt, mert támogatásnak minősülne, és én nem támogathatok egy címzett támogatásból egy másik 
önkormányzatot. Maradt ugye az a megoldás, hogy a gesztori feladatra kihegyezve leírtuk az 
előzményeket, hogy Dunavarsány nem nyújtott be egyedi kérelmet, hanem öt önkormányzat 
polgármestere adott be kérelmet, és vélelmezhetően erre kaptuk a pénzeszközt. Reméltük, hogy ez a 
célrendszer beépül a szerződésbe. Beépült a szerződésbe mellékletként, de benne hagyták azt a mondatot 
is. Ha innen nézem vemhes, ha onnan nézem vemhes. A kormánynak egyszerűbb lett volna azt a lépést 
megtenni, hogy címzetten leadja minden önkormányzatnak működési kiadás csökkentésére ezt a 
pénzeszközt, ugyanúgy ahogy Dunavarsány is megkapta, és akkor nincsen problémánk. Ez a megoldás 
sehogy sem jó, nem lesz tökéletes. Mind a két kitételt tartalmazza a támogatási szerződés. Amit 
konklúzióként szeretnék azért elmondani, hogy Dunavarsány Város Önkormányzata nagyon komoly 
kockázatot vállal, ezt elmondtam tegnap is. Lehet jogászkodni, a végső konklúzió az elszámolásnál fog 
kiderülni, amikor majd be fogjuk adni azt a bizonylati rendszert, amelyhez önök is megadták a 
felhatalmazásokat, be fogjuk ezt csatolni az elszámoláshoz, és az ilyen formán átadott pénzeszköz 
elszámolásánál fog kibukni, hogy azt mondja a támogatás nyújtója, hogy elfogadom az elszámolási rendet, 
tekintettel a mellékletben foglalt és nem is titkolt felhasználási célnak, ami több minisztériumon, 
minisztériumi elnökségen átment, vagy azt mondja, hogy ellentmondás van a melléklet és a tartalom 
között, és azt mondja, hogy ezt a támogatást nem arra a célra használták fel, hanem továbbadták. Emiatt 
Dunavarsány Város Önkormányzatát kötelezik, és a támogatás visszafizetésére inkasszálják a számláját. 
Én ezt elmondtam tegnap is, hogy legyen világos, hogy megpróbáltuk a lehetetlent, így sült el. Ez a pénz, 
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amit kifizetünk a DTV Zrt. felé, azt nem fogja visszafizetni. Óriási a rizikófaktor Dunavarsány Város 
Önkormányzatának. Fontos ezt elmondani, mert az internetes fórumokon kapunk hideget-meleget. Én 
jegyzőként is kapok az avatatlan, információhiányban szenvedő majosi lakosoktól, de azt azért látni kell, 
hogy azon vagyunk, hogy ezt a közös szekeret kimozdítsuk, a jogi megoldást megtaláljuk arra az esetre, 
amire egyébként nincs egzakt jogi megoldás. A kockázatot Dunavarsány viseli, nemcsak Majosháza 
tekintetében, hanem a többi 3 önkormányzat esetében is. Ha megérkezik a szerződés, tovább fogjuk adni a 
pénzt, mert más kiút nincs, mert így tudunk kimászni a közös kátyúból. Fontosnak tartom, hogy a 
jegyzőkönyvben rögzítésre kerüljön, hogy mi első perctől felhívtuk erre a figyelmet, és ezt most azért 
mondtam el, hogy itt is tudatosodjon, és egzakt módon kerüljön az információ ide, hogy amit tudtunk, azt 
kihoztunk a helyzetből ügyvédekkel, szakemberekkel együtt, bele is került a szerződésbe, el is fogadták, 
meg nem is. Ennyit szerettem volna elmondani. Bízom benne, hogy ha megkapjuk a megállapodást és én 
is látom a szövegét, nyílván alá fogjuk írni, mert ezen módosítani nem lehet. Megpróbálja a polgármester 
asszony, hogy ez a mondat kikerüljön belőle, de sok garanciát nem látok erre, mert ha kikerülne és marad 
a melléklet, akkor nincs semmi gond, mert akkor ez a korlátozás nem lesz vita tárgya. Ha minden 
egyértelmű, az önkormányzat rögtön indítja az utalást, mert minden elő van készítve, egy elkülönített 
számlán várja az összeg a felhasználását. Amint megnyílik a lehetőség, akkor Majosháza is beljebb lesz 
ezzel a közel 38 millió forinttal. Jelentős teher legördül itt is a vállunkról. Nyílván lesznek más 
kötelezettségek, amik megnyílnak. Majosházának és a DTV Zrt-nek a jogviszonya végére pont kerül, ez 
óriási dolog, nem beszélve arról, hogy azok a telkek, amik jelzáloggal vannak terhelve, azok mentesülnek 
a teher alól. Lehetőség válik ezáltal a területek értékesítésére. Én ezt nem tenném most, mert az 
ingatlanárak a béka feneke alatt vannak, de lehetőség nyílik rá akkor, amikor az ingatlanpiac megerősödik. 
Ez nagyon fontos és lényeges Majosháza vagyongazdálkodása szempontjából. Ennyit szerettem volna 
elmondani, mert így teljes a kép. Sokat köszönhetünk országgyűlési képviselő úrnak, mert ha ő nem lett 
volna, akkor meggyőződésem, hogy ezt a pénzt nem kapjuk meg. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm, én csak megerősíteni tudom, hogy az elejétől kezdve jegyző úr ezt 
képviselte a társulási üléseken is. /További kérdés nem hangzik el/ Megköszönöm a részvételt, a mai 
testületi ülést bezárom. /1738 órakor/ 

 
A testületi ülés jegyzőkönyve 1738 órakor lezárásra kerül.  
 

K.m.f. 
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